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1. Luottamusmiesten terveiset 

Pääluottamusmiehen terveiset 

Kunta-alan yli 420 000 palkansaajan palkkaratkaisu ja ehdotus uusista työehdoista kaatui 

vapaaehtoisen sovittelun päätteeksi vapunaattona, kun Tehy ja Super torjuivat 

valtakunnansovittelija Vuokko Piekkalan ratkaisuehdotuksen. JUKO pyrkii osaltaan jatkamaan 

neuvotteluja. Sopimuksettomassa tilassa voimassa on vanha työehtosopimus, ja siten myös 

kiky. Lomakorvaukset maksetaan kesäkuussa. Tiedossa ei ole lomautuksia. 

Uutta HR-järjestelmää ollaan ottamassa käyttöön Keravalla. 

Perusopetuksen luottamusmies käsitteli seuraavia asioita: 

1. Ruuan jakamista  

2. Keskustelua sijaiskäytänteiden periaatteiden linjaamisesta  

3. Määräaikaisen opettajan lomapäiväkorvaukseen liittyviä seikkoja 

4. Virkavalintoihin ja palkkaoikeuden alkamiseen liittyviä asioita 

5. Koulujen perehdyttämiskäytänteet ensi lukuvuoden alkaessa  

6. Opettajien sairausloma kesällä  

7.  Kuntavaalit 2021  

Lukion luottamusmies tiedottaa, että Keravan lukion aikuisten lukiokoulutus ja esittävän taiteen 

painotus aiotaan lakkauttaa. Lukiossa on kokeiltu päättöviikotonta työjärjestystä. 

Opettajakunta on vastannut kyselyyn etäopetuksesta. 

Varhaiskasvatuksessa henkilökunnan työsuojelu ja työterveydestä huolehtiminen on ollut 

keskiössä. 

2. Työsuojeluvaltuutetun terveiset 

Varhaiskasvatuksessa ja perusopetuksessa siirryttiin lähiopetukseen 14.5.2020 lähtien, mikä oli 

vastoin suurimman osan opettajien toivetta. Valtakunnalliset linjaukset mahdollistivat 

lähiopetukseen siirtymisessä erilaiset toteuttamistavat, mikä hämmensi. Keravan ratkaisussa 

kevään osalta ennakoidaan opetuksen poikkeuksellisuutta myös syksyllä. 

Lähiopetuksen alettua opettajien työhön on aiempaa vaikeampaa saada järjestettyä taukoja 

lisääntyneen valvontavastuun ja uusien ruokailukäytänteiden vuoksi. Asiaan tulee kiinnittää 

erityistä huomiota. 



 

3. KOPY:n kysely 

Kopyn hallituksen jäsenkyselyyn opettajien etäopetuksesta vastasi 117 opettajaa, n. 30 % 

jäsenistöstä. Vastausprosentti oli hyvä. Työn määrä oli lisääntynyt huomattavasti lukiossa 80 

%:lla, perusopetuksessa ja musiikkiopistossa yli 50 %:lla, esimiehillä 40 %:lla ja 

varhaiskasvatuksessa 13 %:lla kyselyyn vastanneista. Yksittäisiä vastauksia lukuun ottamatta 

kaikki vastanneet kokivat työmääränsä lisääntyneen. 

Kopy:n hallitus sai kiitosta edunvalvonnasta. Toisaalta toivottiin, että jäsenistöä kuunneltaisiin 

enemmän ja varhaiskasvatuksen jäsenistöön kiinnitettäisiin enemmän huomiota. 

Etätyöstä oli saatu myös hyviä kokemuksia ja kollegiaalinen vertaistuki sai kiitosta. Jäsenistön 

toivomus on se, että opettajiin luotettaisiin. Kyselyn tulokset esitellään Kasvon kehryssä. 

 

4. Jäsenistölle suunnatut liikunta- ja kulttuuritapahtumat  

Tapahtumat siirretään syksyyn, johtuen koronatilanteesta.  

 

5. Kokous päätettiin klo 18.54.  

 

 

 


